

价值工程

2010年5月中旬刊(总第202期/第29卷)
1982年创刊 2010年5月18日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总编室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 任海涛 丛林
范文 孟慧玲 张聪娟 司义凤
周梦培 王丹丹 张 崇

电 话:0311-83020178
传 真:0311-87024742
投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明 王荷叶

封面设计:王金军
版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室

邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 基于知识网络的高校知识转移价值增值的影响因素研究 黄伟等(1)
价值效益视点下的校园集约化规划设计 寿劲秋等(3)
从社会主义核心价值体系谈社会主义和谐社会的构建 李颖(5)

* 供应链·价值链 *

- 需求受促销投资影响的供应链协调模型 刘啸尘(6)
基于竞争制造商独有零售商的闭环供应链回收渠道的决策分析 韩小花(8)
供应链环境下库存的模糊多目标优化策略 田进凤(10)
决策权威对在线信息产品供应链合作利益均衡的影响 阎晓莹(12)
基于区域经济三次产业下发展协同物流的思考 郑红玲等(14)

* 财经金融 *

- 我国产业投资基金发展的障碍及对策研究 张敬(16)
福建省注册会计师非执业会员管理问题 戴志民(18)
基于投资效能的分配决策模型在工程建设投资决策中的应用 杜清华(20)
对比美国资本市场,完善我国投、融资渠道 李慧(22)

* 企业管理 *

- 油田企业成本预算管理模式研究 戴世青(24)
从企业人力资源成本角度谈员工忠诚度 黄生权等(26)
当前建筑企业面临困难分析及发展对策 杨杰(27)
可持续发展视阈下资产管理三重绩效评价研究 霍江林等(28)
名牌企业的生长环境分析 李珍(30)
政府投资项目和谐管理体系及应用 翟旭东等(31)
高管团队视角下组织错误研究 刘保平等(33)

* 工业工程 *

- 薄涂层彩涂基板生产时锌层的控制 邱天庆等(35)
基于灰色关联的制造型企业 ERP 系统实施过程评价研究 罗正军等(36)
核电装备制造供应风险的识别 孟大鹏等(39)
现役航空装备改装论证的模糊综合评价 徐吉辉等(42)
机电一体化中接口技术的研究 邓利专(44)
双积分 A/D 转换技术 彭宏娟等(45)
Pro/E 绘图关键技术解析 边越(46)
基于合作博弈的我国石油公司间竞合利益分配模型的构建与应用 黄昶生(47)

* 工程与质量 *

- 工程造价监理现状分析 谭松(49)
浅谈限额设计与工程造价控制 苏金成(51)
一次重大工程事故和引起的索赔与反索赔的处理 李雷涛(52)
关于全过程工程造价控制的探讨 杨慧敏(53)
深圳湾凤塘河口红树林修复工程 沈凌云等(55)
基于平衡记分卡原理的工程质量综合评价模型 胡六星(57)
浅谈 GPS 测绘技术在工程规划放样中的应用 张文忠等(59)
桥梁防水层质量的控制分析 龚卫红(60)

* 建筑与施工 *

- 浅谈公路路基工程施工技术问题 张伟斌(61)
浅谈建筑施工工程管理 刘晓军等(62)
施工阶段建筑工程质量低碳监理 林作梧(63)
浅谈公路路基筑路技术 何磊明(64)
对邵阳西湖大桥设计与施工的探讨 鲁庄等(65)
浅析 U-PVC 管在我国供水工程中的应用 王邓红(66)

浅谈公路测量控制	张志标(67)
探讨深基坑支护技术	朱伟松(68)
论市政工程中城市管道施工技术	施继杨等(69)
屏蔽暂堵压裂工艺在新疆砾岩油藏二次开发试验中的应用	张宏苓等(70)
养护企业沥青搅拌站组建设计研究	刘桂海等(71)
浅析架桥机在工程施工中的安全技术应用	刘方(73)
东沙特大桥钢箱梁吊装	吕朝燕(74)
浅谈市政软弱地基的处理方法	余明彦(75)
浅谈深基坑支护施工	岳江彦(76)
轴心压力对Y型偏心支撑钢框架抗震性能的影响	刘伟等(77)
超大跨径T梁张拉过程中的侧弯问题初探	谢新柱(78)
冬季混凝土施工技术质量措施	王冬梅(80)
人工挖孔桩桩端后压浆效果检测	裴克选(81)
浅谈冷库的土建设计要点	甄立峰(82)
基于粗集的建筑企业竞争力模糊评价研究	王爱领(83)
换填概要	詹远巧等(85)
冬季大体积混凝土施工的问题及其处理	朱亚东(88)
太阳能热利用在建筑中的设计要点	郭创等(89)
门式刚架轻型房屋钢结构设计施工中的几个问题	李斌(91)
城市供水管网维护抢修工作探讨	卢云飞(92)
浅谈如何加强测量标志的保护	张文忠等(94)

*** 理论与实践 ***

基于边际分析法的可修复备件最优库存研究	郭峰等(95)
高强度红外光的医疗系统设计理念探析	范铁锤(97)
区域间衰退产业竞争的博弈策略研究	王进富(98)
基于ISM方法的石化产业发展问题研究	高平发(99)
用户体验是推动电子商务发展的根本动力	陈联刚(102)
金融危机下高校大学生就业风险影响因素的灰关联分析	王梓等(103)
四川省龙泉山脉蝴蝶资源调查报告	李忠瑞等(106)
基于熵权的TOPSIS法对高校促进就业措施的评价	朱琳等(107)
混凝土保护层厚度的调查与分析	夏文杰(110)
变压吸附工艺在氯乙烯尾气回收装置中的应用	聂巨亮(111)
高职教材发展阶段理论研究	吴文国等(113)
具有约束的均值——半偏差投资组合优化模型	马文霞(114)
区域公共物品政府供给的博弈分析	徐君君(115)
信用担保公司成长能力评价指标体系研究	陈戈止等(117)
浅谈我国房价中的统计问题	陈显友(120)
谈班级博客的实践与体会	朱俊庆(122)
基于“90后学生”的特点小议新模式团学组织及团学活动	朱威(123)
基于独立学院大学物理实验教学改革的探讨	杜娟等(124)
五年制高职市场营销专业课程体系建设探究	尹彬(125)
基于炼油过程的克服纯滞后的广义预测控制	满红(127)
机会主义和制度安排:民办高等教育可持续发展路径探析	徐苑璘(128)
在物流管理专业课教学中实施“做中学”的实践与探索	宋洋(130)
高职院校师资队伍存在的问题及改进建议	李国虎(131)
论现代教育对大学生社会责任意识的培养	陈薇(132)
体操项目中悬垂和倒立对人体健身作用	韦建林(134)
高职教育酒店管理专业管理技能实践教学体系构建	潘杨文(135)
基于区间型不确定多属性决策的地下储气库设计方案优选	付峰等(137)
土地产权制度与农户投资行为研究综述	张礼兵(139)
允许重启的最大化按时完工数的分批在线排序	曹建法(141)
城市森林在生态城市建设中的作用研究	刘波(142)

棒材连轧自动控制的研究与应用	李强等(143)
“硕博”地方本科院校联合培养研究生教育的价值研究	钟央文等(145)
酸化压裂的研究现状分析和在现场中的应用	陈生辉(146)

*** 医药科技 ***

多孔敷料的无菌检查方法验证试验	李强(148)
-----------------------	---------

*** 信息技术 ***

计算机网络安全及防范技术探析	任新(149)
利用网络推进基层党内民主建设的实践探析	刘洪雷等(150)
贵阳在线学术交流平台建设研究	熊列等(151)
基于BP神经网络实现的B样条插值在系统动力学模型的应用	王丽琼等(153)
一种短距离多点无线数据采集与传输网的设计	蔡君等(155)
管理软件质量评价模型研究	刘畅(156)
基于领域本体的信息抽取系统的设计与实现	胡致涌等(158)
在线考试系统中组卷技术的研究	潘晓辉(159)
CMMI软件风险定量研究	金兰(162)
校园电子商务的应用	白金荣等(164)
浅析汉语问答系统中的句子检索方法	黄莉(165)
公共图书馆数字信息资源建设的重要性	李军(167)

*** 教育与培训 ***

高校学生违纪处理过程中存在的问题研究	李忠君等(168)
《移动通信技术》课程改革的探讨	刘红娜等(169)
中职学校《工程力学》多媒体教学的探讨	郝星照(170)
教育管理新认识	马纪(171)
如何引导大学生正确上网行为探究	孟丽(172)
“校企合作、工学结合”下利益相关者的博弈分析	李玉林(173)
培养学生数学创新精神的艺术和方法	刘小兰(174)
民以食为天	董光(175)
大学英语语法教学	蔡红改等(176)
《机械制图》教学改革之探索	李波(177)
关于数学教学的几点心得	谢素鑫等(178)
新形势下复合型会计人才培养	许静(179)
一元函数微积分课堂教学之我见	承伟(180)
EDA在高职院校电子技术实践课程中的应用	李界华(181)
园林工程技术专业人才培养与课程体系构建的探索与实践	赵肖丹(182)
当代“90后”大学生构建“学习型班级”的瓶颈与对策	王璐媛(184)
行为导向型教学法	沈保玲(185)
校企合作“订单式”培养模式的研究与实践	潘大明(187)
艺术写生实习基地建设研究	刘勇等(188)
加强护生素质教育 提高专业吸引力	李新娥(190)
解析网络教学平台界面设计中视觉创意的重要性	张旭(191)
高校工程实训基地的建设与管理	叶树铃等(193)
信息学院实习方式的思考	陈正会等(194)
高职院校班主任工作中的美育教育	左光荣(196)
关于大学校园文化建设的现状及对策思考	陈海娟等(197)
高职房地产经营与估价专业人才培养模式探索	胡涛(199)
高职院校大学生创业的心理分析与思考	王一海(200)
加强和改进大学生思想政治教育的对策	高艳波(203)
新时期高职院校学生教育管理工作的思考	马慧(204)
青少年道德行为习惯的养成教育	脚再花(205)
试谈闲暇教育观念上的大学英语教学改革	贾红霞等(206)
软件技术专业自主招生学生特点浅析	朱立(207)
《汽车构造》教学个人浅见	沈正坤(208)
我国高等职业教育人才培养的问题及对策	杨安娜(209)

少数民族预科生学习适应问题及研究对策	马莉(211)	警惕房价异动再成海南经济杀手	唐朝光(232)
区域性高校工科应用型人才培养模式的探讨	刁学龙等(213)	以现代农业理念 谋划粮食产业发展	李琳(233)
开放式教学模式在单片机教学中的应用	郭占苗等(215)	新农村建设促进城乡协调发展机理分析	刘战平(235)
文学素养在大学英语教学中的导入	丁润昕(217)	媒介竞争与市场需求催化报纸专栏发展	胡源春(236)
以研究生俱乐部为平台打造精品教科研团队	冯维希等(219)	顾客价值理论对档案信息服务工作的启示	莫丽彬(238)
高校道德教育体系构建浅析	刘明(220)	论上市公司归入权法律适用及其完善	裴绪胜(239)
《电子材料》课程教学实践与提高措施探讨	王春南等(221)	医疗救助制度与社会主义和谐社会	岳婷(242)
车工教学改革初探	吴晓辉(223)	社区工作者职业化探索	高纪文等(244)
模仿创造台论	左珊华(224)	浅谈基层公共图书馆建设	张旭媛(245)

*** 百家论坛 ***

竞技运动员的竞赛动作语言分类研究	耿静先(225)	我国近现代书籍装帧设计的历史沿革	代尤佳(249)
益阳文化产业发展现状及思考	王丽红(226)	透视我国社会制度下的体育体制	龚晓光(250)
近代中国科技落后之文化探究	朱红(227)	完善河北省劳动安全保障问题的若干思考	王明刚等(251)
如何做好农村村级党组织建设	潘奇淑(228)	如何发挥图书馆的社会教育职能	王晓霞(253)
河源物业管理招投标现状探析	李兰芳(229)	提高我国碳生产率面临的挑战及对策研究	刘玲等(254)
突发疫情对公共卫生服务体系的影响	徐霞(230)	浅谈数字化校园中信息门户平台的建设	曾振东(255)
		智能信息访问技术在电子图书馆领域的应用	范玉霞(256)

**国家级核心期刊
《价值工程》杂志约稿函**

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质、以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国科技核心期刊(2008年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。

《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

*** 栏目开设:**

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职探探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

*** 投稿须知:**

1. 应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
4. "参考文献"若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
6. 文稿应执行法定计量单位。
7. "作者简介",请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
9. 凡在本刊发表文章,作者文责自负。本刊有权对所投文稿进行删改,如不同意删改,请在投稿时注明。凡入用文章,本刊有权入编数据库。
10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 5.b (Sum No.202)

Published in May 18, 2010

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Najing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezzsbjb@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing

House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post

Office

Subscriptions: Chinese Local

Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Research on the Impact Factors of the Value Added of Universities' Knowledge Transfer Based on the Knowledge Network Huang Wei, *et al.*
3 Planning of Intensive Campus from the View of the Value Benefits Shou Jinjiu, *et al.*
5 Discussion on Building of Socialist Harmonious Society Based on Socialist Core Value System Li Ying

SUPPLY CHAIN-VALUE CHAIN

- 6 The Coordination Model for Supply Chain with Demand Impacted by Investment in Sales Promotion Liu Xiaochen
8 Reverse Channel Decision Analysis for Closed-loop Supply Chain with Manufacturer Competing Han Xiaohua
10 Optimization Strategies with Multi-Objectives in Inventory of Supply Chain Tian Jinfeng
12 Impact of Decision-making Authority to the Online Information Products Supply Chain Cooperation in the Balance of Interests Yan Xiaoying
14 Collaborative Logistics Research Based on Three Industries of Regional Economy Zheng Hongling, *et al.*

FINANCE&ECONOMICS

- 16 Study on Obstacles and Solutions to China's Industry Investment Fund Zhang Jing
18 Non-practicing Member of Fujian CPA Management Dai Zhimin
20 Application of Distribution Decision Model in Engineering Construction Investment Decision-making Based on Investment Efficiency Du Qinghua
22 Compared with the U.S. Capital Market, Improve Our Investment and Financing Channels Li Hui

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 24 The Study of Cost Budgeting Management Model for Oil Enterprises Dai Shiqing
26 To Talk about Staff's Loyalty from the Standpoint of Human Resource Cost Huang Shengquan, *et al.*
27 Current Building Market: Problems and Countermeasures Yang Jie
28 A Study on Triple Performance Evaluation of Assets Management Based on the Sustainable Development Huo Jianglin, *et al.*
30 The Study on Growth Environment of Famous Brand Enterprise Li Zhen
31 Harmonious Administration System and Application in Government Investment Project Zhai Xudong, *et al.*
33 Research on Organization Mistakes in the Perspective of Executive Team Liu Baoping, *et al.*

IE

- 35 Controlling of Zinc Coating During the Production of Color Coated Galvanized Substrates Qiu Tianqing, *et al.*
36 Research on Evaluation of ERP System Implementation in Manufacturing Company Based on GRA Luo Zhengjun, *et al.*
39 Research on the Supply Risk Identifying of Nuclear Power Equipment Manufacturing Industry Meng Dapeng, *et al.*
42 A Fuzzy-Based Comprehensive Evaluation Model of Existing Aircraft Conversion Xu Jihui, *et al.*
44 Research on Connection Technology in Electromechanical Integration Deng Lizhuan
45 Dual-slope A/D Conversion Technology Peng Hongjuan, *et al.*
46 Analysis of Pro/e Drawing Key Technology Bian Yue
47 Construction and Application for Distribution Model of Co-competition Benefits between Chinese Oil Companies Based on the Competition Game
..... Huang Changsheng

ENGINEERING&QUALITY

- 49 Analysis on Project Cost Supervision Status Quo Tan Song
51 Discussion on Limit Design and Project Cost Control Su Jincheng
52 A Major Project Accident and Claims and Counter Claims Processing Li Xuetao
53 Discussion about the Whole Process Engineering Cost Control Yang Huimin
55 The Ecological Restoration Project of Mangrove in Fengtang River Estuary of Shenzhen Bay Shen Lingyun, *et al.*
57 Project Quality Assessment Model Based on Balanced Scorecard Theory Hu Liuxing
59 Discussion on Application of GPS Surveying Technology in Project Planning Lofting Zhang Wenzhong, *et al.*
60 The Quality Control of Bridge Waterproof Layer Gong Weihong

BUILDING&CONSTRUCTION

- 61 Discussion on the Highway Subgrade Project Construction Technique Zhang Weibin
62 Analysis on Construction Project Management Liu Xiaojun, *et al.*
63 Construction Engineering Quality Low Carbon Supervision in Construction Stage Lin Zuowu

64 Analysis on Highway Roadbed Compactness Technology He Leiming
 65 Discussion on Shaoyang Westlake Bridge Design and Construction Lu Zhuang, *et al.*
 66 Application of U-PVC Pipe in Water Supply Engineering Wang Denghong
 67 Discussion on Highway Measurement Control Zhang Zhibiao
 68 Discussion on Deep Foundation Pit Supporting Technology Zhu Weisong
 69 Urban Pipeline Construction Technique Shi Jiyang, *et al.*
 70 Temporary Plugging Fracturing Process in the Secondary Development Test of Xinjiang Conglomerate Reservoir Zhang Hongcen, *et al.*
 71 Road Maintenance Enterprise Asphalt Mixing Plant Formation Design Liu Guihai, *et al.*
 73 Analysis of Application of Bridge Girder Erection Machine in Construction Liu Fang
 74 The Dongsha Big Bridge Steel Box Girder Hoisting Lv Chaoyan
 75 Analysis on Municipal Weak Foundation Treatment Methods Yu Mingxiang
 76 Analysis on Deep Excavation Supporting Construction Yue Jiangyan
 77 The Effect of Behavior of Y Shape Eccentrically Braced Steel Frames under Axes Pressure Liu Wei, *et al.*
 78 Analysis on Large Span T Beam Bending in the Process of Stretching Xie Xinzhu
 80 Quality Measures of Concrete Winter Construction Technology Wang Dongmei
 81 Man-power Hole Pile Mud Jacking Effect Examination Pei Kexuan
 82 Discussion on Building Design Points of Cold Storage Zhen Lifeng
 83 The Research on Construction Companies Competitiveness Fuzzy Evaluation Based on Rough Set Wang Ailing
 85 Replacement Summary Zhan Yuanqiao, *et al.*
 88 The Issue and Processing of Massive Concrete Built in Winter Zhu Yadong
 89 The Design Points of Solar Thermal Utilization in the Construction Guo Chuang, *et al.*
 91 Problems in the Construction of Door Frame Light Steel Structure Design Li Bin
 92 Analysis of Urban Water Supply Network Maintenance Work Lu Yunfei
 94 Discussion on Protection of Surveying Markers Zhang Wenzhong, *et al.*

THEORIE&PRAXIS

95 Optimal Invention Research of Repairable Aparts Based on Marginal Analysis Method Guo Feng, *et al.*
 97 High Intensity Infrared Health Care System Design Concept Fan Tiechui
 98 Game Model Analysis on Industry Recession Wang Jinfu
 99 Study on the Development of Petrochemical Industry Based on ISM Method Gao Pingfa
 102 User Experience is the Fundamental Motive Power of the Development of E-commerce Chen Liangang
 103 Factors Affecting the Employment Risk of University Students Considering Financial Crisis, Based on the Theory of Grey Correlation Wang Zi, *et al.*
 106 The Investigation Report of Butterfly Resources in Longquan Mountain Chain of Sichuan Province Li Zhongrui, *et al.*
 107 Evaluation of Universities' Employment Promoting Actions Using TOPSIS Analysis Methods Zhu Lin, *et al.*
 110 Research and Analysis of the Thickness of Concrete Cover Xia Wenjie
 111 Application of Pressure Swing Adsorption Process in the VCM Exhaust Recovery Device Nie Juliang
 113 Research on Higher Vocational Textbook Development Stages Wu Wenguo, *et al.*
 114 The Mean—Half a Deviation Optimum Portfolio Model Ma Wenxia
 115 Game Analysis of Regional Public Goods Government Supply Xu Junjun
 117 A Research on the Index System for Growth Capacity Evaluation of the Credit Guarantee Corporation Chen Gezhi, *et al.*
 120 Discussion on Statistical Problems on House Price Chen Xianyu
 122 Discussion on Class Blog Practice and Experience Zhu Junqing
 123 A New Model of Group Learning Activities Based on Characteristics of "Post-90 Students" Zhu Wei
 124 Discussion on Teaching Reform Based on Independent College Physics Experiment Du Juan, *et al.*
 125 The Five-year Vocational Marketing Professional Curriculum System Construction Yin Bin
 127 The Generalized Predictive Control for Overcoming the Problem of Pure Lag System Based on the Process of Refining Man Hong
 128 Opportunism and Institution Arrangement: Research on the Path of Sustainable Development about the Private University Xu Wanlin
 130 Practice and Exploration of "learning from doing" in the Teaching of Logistics Management Song Yang
 131 Problem and Suggestion of Higher Vocational Teacher Team Construction Li Guohu
 132 College Students' Social Responsibility Consciousness Training of Modern Education Chen Wei
 134 Overhang and Handstand's Fitness Function to Human Body in the Gymnastics Wei Jianlin
 135 Management Skills Practical Teaching System Construction of Higher Vocational Hotel Management Professional Pan Yangwen
 137 Optimum Method for Design Projects of Underground Gas Storage Based on Interval Uncertain Multiple Attribute Decision Making Method Fu Feng, *et al.*
 139 Research on Land Property Rights System and Farm Investment Behavior Zhang Libing
 141 Online Scheduling on a Batching Machine with Restarts to Maximize the Number of Early Jobs Cao Jianfa
 142 Research on Effect of the City Forest in Eco-city Construction Liu Bo
 143 Research on Application of Rolling Material Looper Control Li Qiang, *et al.*
 145 Research on "Master Application" of Local Universities Graduate Education Zhong Yangwen, *et al.*
 146 Analysis on Current Status of the Research of Acid Fracturing and Field Application Chen Shenghui

MEDICINE TECHNOLOGY

148 Porous Dressings Asepsis Check Method Validation Testing Li Qiang

IT

149 The Analysis of Computer Network Security and Prevention Technical Ren Xin
 150 Practice of Using the Network to Promote Grassroots Democracy Within the Party Liu Honglei, *et al.*
 151 Analysis on Construction of Online Academic Communication Platform in Guiyang City Xiong Lie, *et al.*
 153 Application of B-spline Interpolation in System Dynamics' Model Based on BP Artificial Neural Networks Wang Lijiong, *et al.*
 155 The Design of a Short-range Wireless Data Sampling and Transmission Network Cai Jun, *et al.*
 156 The Model Research on Quality Appraisal for Managerial Software Liu Chang
 158 Design of Information Extraction System Based on Domain Main Body Hu Zhiyong, *et al.*
 159 Research on Testpaper Generation for Online Examination System Pan Xiaohui
 162 Quantitative Research of Software Risk in CMMI Jin Lan

CONTENTS

164 Application of Campus E-commerce	Bai Jinrong, <i>et al.</i>
165 The Analysis of Sentence Retrieval Methods in Chinese Question Answering System	Huang Li
167 The Importance of Public Library Numerical Information Resources Construction	Li Jun

EDUCATION & TRAINING

168 Existing Problems in the Process of College Student Discipline	Li Zhongjun, <i>et al.</i>
169 Discussion on "Mobile Communication Technology" Curriculum Reform	Liu Hongna, <i>et al.</i>
170 Discussion on Vocational School "Engineering Mechanics" Multimedia Teaching	Hao Xingzhao
171 New Understanding of Education Management	Ma Ji
172 Guiding University Students to Access the Net Correctly	Meng Li
173 Stakeholders Game Analysis under "School-enterprise Cooperation, Combining Work with Study"	Li Yulin
174 Art and Method to Cultivate Students' Mathematical Innovative Spirit	Liu Xiaolan
175 Food Is the Paramount Necessity of the People	Dong Guang
176 College English Grammar Teaching	Cai Honggai, <i>et al.</i>
177 The Exploration of "Mechanical Drawing" Teaching Reformation	Li Bo
178 Some Ideas on Mathematics Teaching	Xie Suxin, <i>et al.</i>
179 Composed Accountant Training in the New Situation	Xu Jing
180 Unary Function Calculus Teaching Experience	Cheng Wei
181 Application of EDA in Electronic Technology Practical Course in Vocational School	Li Jiehua
182 Research and Practice on Landscape Engineering Technology Profession Talent Training and Curriculum System Building	Zhao Xiaodan
184 Bottleneck and Countermeasure of Building "Learning Class" in Contemporary "After 90's" University Students	Wang Luyuan
185 Behavior-oriented Teaching	Shen Baoling
187 Research and Practice of School Business Cooperation "Order Form" Raising Model	Pan Daming
188 Research on Practice Base Building of Art Painting	Liu Yong, <i>et al.</i>
190 Enhance the Quality of Nursing Education Improve the Professional Appeal	Li Xin'e
191 Analysis of Importance of Creative Vision in Network Teaching Platform Interface Design	Zhang Xu
193 The Construction and Management of Engineering Training Base at the University	Ye Shuling, <i>et al.</i>
194 Practice Pattern of Information College	Chen Zhenghui, <i>et al.</i>
196 The Aesthetic Education in Higher Vocational Colleges Class Adviser Work	Zuo Guangrong
197 Thought on the Current Situations and Countermeasures of the School Culture Construction	Chen Haijuan, <i>et al.</i>
199 Exploration on Personnel Training Model of "Real Estate Management and Valuation" in Higher Vocational Colleges	Hu Tao
200 Psychological Analysis of Entrepreneurship of Professional College Students	Wang Yihai
203 Countermeasures of Strengthening and Improving University Student Ideological and Political Education	Gao Yanbo
204 Thoughts on the Educational Management of the Students in Higher Vocational Colleges in the New Period	Ma Hui
205 Young People's Habits of Moral Behavior Education	Qing Zaihua
206 Discussion on the Concept of Leisure Education of the College English Teaching Reform	Jia Hongxia, <i>et al.</i>
207 Analysis of Independent Recruitment Student Features of Software Technology Professional	Zhu Li
208 Personal Opinions "Automobile Structure" Teaching	Shen Zhengkun
209 Problems and Countermeasures of Chinese Higher Vocational Education Talent Training	Yang Anna
211 Problems and Solution of Learning to Adapt of Minority Matriculation Students	Ma Li
213 Research of Engineering Applied Training Mode in Regional College	Dao Xuelong, <i>et al.</i>
215 Application of Open Mode in Single Chip Microcomputer Teaching	Guo Zhanmiao, <i>et al.</i>
217 Literature Accomplishment Introduction in College English Teaching	Ding Runxin
219 Create an Excellent Research Team of Education and Science Based on Graduate Student Club	Feng Weixi, <i>et al.</i>
220 Analysis of High Moral Education System Building	Liu Ming
221 Discussion on Improving Teaching of "Electronic Materials"	Wang Chunyu, <i>et al.</i>
223 Sewing Teaching Reform	Wu Xiaohui
224 Imitation Creates Theory	Zuo Shanhua

SOCIAL SCIENCES FORUM

225 Classification of Body Kinesics of Competing Athletes	Geng Jingxian
226 Yiyang Cultural Industry Development and Thinking	Wang Lihong
227 Research on Backward Culture of Chinese Modern Science and Technology	Zhu Hong
228 How to Complete the Countryside Village Level Party Organization to Construct	Pan Qishu
229 Analysis of Status of Property Management Bidding in Heyuan City	Li Lanfang
230 The Influence of the Sudden Epidemic on Public Health Service System	Xu Xia
232 Alerting the Volatility of Housing Price Become the Hit Man again to Hainan Province's Economy	Tang Chaoguang
233 Developing Food Industry with Concept of Modern Agriculture	Li Lin
235 The Mechanism Analysis about New Village Promoting the City and Country Coordinate Development	Liu Zhanping
236 Newspaper Column Development Catalyzed by Media Competition and Market	Hu Yuanchun
238 Inspiration of Customer Value Theory to File Information Service Work	Mo Libin
239 Discussion on the Law Application and Perfect Measures of the Regaining Right of the Listed Company	Pei Xusheng
242 Medical Relief System and Harmonious Socialist Society	Yue Ting
244 Community Worker Professionalism Exploration	Gao Jiwen, <i>et al.</i>
245 Discussion on the Construction of Basic Public Library	Zhang Xuyuan
247 Strategies for Gansu Rural Urbanization	Liu Jiawei
249 China's Modern History of Book Binding Design	Dai Youjia
250 Penetrate the System of Physical Education under Our Social System	Gong Xiaoguang
251 Thoughts on the Improvement of Laborers' Safety in Hebei Province	Wang Minggang, <i>et al.</i>
253 How to Display the Social Education Function of the Library	Wang Xiaoxia
254 Research on the Challenge and Measures for Increasing Carbon Productivity	Liu Ling, <i>et al.</i>
255 Discussion on the Construction of Information Portal Platform in Digital Campus	Zeng Zhendong
256 Application of Intelligent Information Access Technologies in the Field of Digital Libraries	Fan Yuxia